
Bestyrelsesmøde VNKR den 7. februar 2024

Referat

1. Godkendelse af dagsorden - godkendt

2. Økonomi – Lærke gennemgår kommende årsregnskab for 23. forventes ikke

færdigt, men dog til nogenlunde gennemgang

a. Gennemgået, regnskabet er godt og med overskud. Det skyldes en stor

medlemstilgang samt højere kontingent. Vores øgede kontingentmasse

skyldes helt sikkert også vores fantastiske baner som bliver passet godt –

altså gode faciliteter

3. Samarbejde mellem klub og center – Kina refererer fra Center møde afholdt i

onsdags. I henhold til Lejekontrakten mellem Klub og Center, påhviler al

vedligeholdelse både udvendig og indvendig klubben.

Klubben ønsker fortsat en ny / forbedret bund i Hal B. Der indhentes tilbud på ny

bund.

4. Klubben her og nu – bund Hal B, ønsker til fremtid

a. Vedr. hal B se ovenfor.

b. Evt. en ny baneplaner på sigt

c. Vedr. arrangementer arbejdes der på at lave en ”begynder stævne dag”



d. Henvendelse vedr. bomtræning: pt. er der pres på banerne, og en hel

undervisning, så vi takker derfor nej i denne vinter. Tages gerne op igen

næste år. (Kina svarer)

5. Planlægning af GF den 27. februar

– Lærke og Kina er på valg

- Gennemgang af diverse udvalg og ønsker til samme

- Pt ikke et eksisterende ponyudvalg – kan det genbesættes?

- Øvrige udvalg ser ud til at fortsætte

6. Spørgeskema fra Künnemann – Facebook – Kina svarer inden den. 10.

7. Næste møde – vi mødes inden GF den 27. kl. 18


